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Το ποσό, ύψους 150 εκατ. ευρώ, από την αύξηση μετοχικού κεφαλαίου δεν θα κατευθυνθεί
αποκλειστικά για την ικανοποίηση τμήματος των κεφαλαιακών αναγκών του έργου
ανάπλασης της έκτασης 6,2 χιλιάδων στρεμμάτων στο Ελληνικό, όπως ανέφεραν οι
επικεφαλής της Lamda Development κατά την πρόσφατη παρουσίαση στην Ένωση
Θεσμικών Επενδυτών.  Συγκεκριμένα, όπως διευκρίνισαν, η ΑΜΚ πραγματοποιείται
προκειμένου να χρηματοδοτηθεί η ανάπτυξη του κενού τμήματος, επιφάνειας 21,6 χιλιάδων
τετραγωνικών μέτρων, του πρώην κέντρου ραδιοτηλεόρασης IBC (νυν Golden Hall) στο
Μαρούσι που απέκτησε η εισηγμένη από το ΤΑΙΠΕΔ. Το συγκεκριμένο έργο είναι ύψους 20
εκατ. ευρώ και εκτιμάται ότι θα αυξήσει την επισκεψιμότητα και την κερδοφορία του
εμπορικού κέντρου.  Επίσης, τα χρήματα που θα συγκεντρωθούν μέσω της ΑΜΚ θα
χρησιμοποιηθούν ως κεφάλαιο κίνησης, για περαιτέρω επενδύσεις (επιλεκτικές
τοποθετήσεις σε ακίνητα ή ιδιωτικοποιήσεις), αλλά και για τη χρηματοδότηση έργων στο
Ελληνικό (π.χ. εμπορικό κέντρο ή αναβάθμιση της μαρίνας). Όσον αφορά την τιμή διάθεσης
των νέων μετοχών, όπως ανέφεραν τα στελέχη της Lamda, θα αποφασιστεί αφότου λάβουν
χώρα roadshows της εταιρείας σε Ελλάδα και εξωτερικό.
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